

Privacy Policy

This Privacy Policy for personal data (hereinafter referred to as the Privacy Policy) applies to all information that can be obtained about the User during the use of the mobile application "bubble-tap" (hereinafter referred to as the Mobile Application or Application), published in the Apple App Store, Gallery, Google Play Store, NashStore and RuStore.

We have created the Privacy Policy to help you understand how we use application data.

Personal data Personal data is data that can identify the user (for example, by name, email address).

The application does not use third-party services that can collect Personal Data.

Acceptance of terms .

Using the application means your unconditional agreement with the Privacy Policy and the terms of use specified therein; if you do not agree with these terms, you should refrain from installing or using the application. Further use of the application after any changes to the Privacy Policy will mean your agreement with the changes and / or new terms.

Changes

The developers of the application reserve the right to change the Privacy Policy at any time and without prior notice. We suggest that you regularly check the Privacy Policy to learn about innovations in a timely manner. You, in turn, acknowledge and agree that it is your responsibility to review the Privacy Policy and be aware of changes. We hope that the Privacy Policy does not cause misunderstanding. If you have any questions, please contact us by email at mut.e@icloud.com

Политика конфиденциальности

Настоящая Политика конфиденциальности персональных данных (далее — Политика конфиденциальности) действует в отношении всей информации, которую можно получить о Пользователе во время использования мобильного приложения «bubble-tap» (далее — Мобильное приложение или Приложение), опубликованного в Apple App Store, Gallery, Google Play Store, NashStore и RuStore.

Мы создали Политику конфиденциальности, чтобы помочь вам понять, как мы используем данные приложения.

Персональные данные Персональные данные — это данные, по которым можно идентифицировать пользователя (например, по имени, адресу электронной почты).

Приложение не использует сторонние сервисы, которые могут собирать Персональные данные.

Принятие условий .

Использование приложения означает ваше безоговорочное согласие с Политикой конфиденциальности и указанными в ней условиями использования; если вы не согласны с этими условиями, вам следует воздержаться от установки или использования приложения. Дальнейшее использование приложения после любых изменений Политики конфиденциальности будет означать ваше согласие с изменениями и/или новыми условиями.

Изменения

Разработчики приложения оставляют за собой право изменять Политику конфиденциальности в любое время и без предварительного уведомления. Мы предлагаем вам регулярно проверять Политику конфиденциальности, чтобы своевременно узнавать о нововведениях. Вы, в свою очередь, признаете и соглашаетесь, что это ваша ответственность — знакомиться с Политикой конфиденциальности и быть в курсе изменений. Мы надеемся, что Политика конфиденциальности не вызовет недопонимания. Если у вас возникнут какие-либо вопросы, свяжитесь с нами по электронной почте mut.e@icloud.com